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UNIVERZA V MARIBORU 
FAKULTETA ZA VARNOSTNE VEDE 
 
Številka: 034/2023–___ 
Datum: 8. 5. 2023 
 

 
ZAPISNIK 32. REDNE SEJE SENATA  

UM FAKULTETE ZA VARNOSTNE VEDE  
 
Seja Senata UM FVV je bila 8. maja 2023 ob 13.30 uri. Seja je potekala na daljavo preko orodja MS 
Teams. 
 
Prisotni člani Senata: prof. dr. Igor Bernik, izr. prof. dr. Aleš Bučar Ručman, izr. prof. dr. Benjamin 
Flander, izr. prof. dr. Danijela Frangež, prof. dr. Gorazd Meško, doc. dr. Maja Modic, prof. dr. Andrej 
Sotlar, Nejc Kotnik. 
Odsotni: Mirče Milenkov. 
Ostali prisotni: Anja Zahirović. 
 
Dekan prof. dr. Andrej Sotlar je pri pregledu prisotnosti ugotovil, da je prisotnih 8 članov Senata UM 
FVV. Seja je sklepčna. 
 
Soglasno je bil sprejet predlagani dnevni red:  

1. Pregled zapisnika z zadnje redne seje Senata UM FVV 
2. Predlog za podajo naziva gostujoči strokovnjak 
3. Volitve članov Senata UM s FVV 
4. Razno 

 
 

AD 1 
Pregled zapisnika z zadnje redne seje Senata UM FVV 
Dekan prof. dr. Andrej Sotlar je na kratko podal pregled vsebine zapisnika z zadnje redne seje Senata 
UM FVV z dne 19. 4. 2023. Soglasno je bil sprejet sklep:  
SKLEP 1:  
Senat UM FVV soglasno potrjuje vsebino zapisnika z zadnje redne seje Senata UM FVV z dne 19. 4. 
2023.  
 

AD 2 
Predlog za podajo naziva gostujoči strokovnjak 
Izr. prof. dr. Benjamin Flander, nosilec predmeta Človekove pravice v kazenskem pravosodju, je podal 
predlog, da Senat UM FVV v skladu s Pravilnikom za pridobitev in uporabo internega naziva gostujoči 
strokovnjak UM (_____) dodeli interni naziv gostujoča strokovnjakinja za dobo dveh let. (_____)je 
doktorica prava, zaposlena v strokovni službi pri (_____) , je strokovnjakinja s področja kazenskega in 
azilnega prava. Njeno raziskovalno področje in relevantne objave so zapisane v priloženem 
življenjepisu. V skladu s Pravilnikom za pridobitev in uporabo internega naziva gostujoči strokovnjak 
UM je (_____) dne 8. 5. 2023 izvedla gostujoče predavanje pri predmetu Človekove pravice v 
kazenskem pravosodju. Prisotni študenti so predavanje ocenili kot razumljivo, zanimivo in jasno. 
Soglasno je bil sprejet naslednji sklep: 
SKLEP 2: 
Senat UM FVV (_____) podeljuje naziv gostujoča strokovnjakinja Fakultete za varnostne vede Univerze 
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v Mariboru za dobo dveh let. 
 

AD 3 
Volitve članov Senata UM s FVV 
Rektor UM je dne 2. 3. 2023 izdal Sklep o razpisu volitev za člane Senata Univerze v Mariboru iz vrst 
visokošolskih učiteljev in študentov Univerze v Mariboru. Kandidaturo za člana Senata UM iz vrst 
visokošolskih učiteljev UM je lahko vložil vsaj visokošolski učitelj, ki je zaposlen na UM. FVV ima 
skladno s Statutom UM dva člana Senata UM za področje »varstvoslovje«. Do roka za oddajo 
kandidatur sta za člana Senata UM s FVV prispeli dve pravočasni in popolni vlogi. Kandidaturi sta 
vložila prof. dr. Branko Lobnikar in izr. prof. dr. Aleš Bučar Ručman. Volitve so potekale tajno preko 
aplikacije Simply Voting. Dekan je razglasil rezultate volitev. Zapisnik komisije za izvedbo volitev je 
priloga zapisnika. Soglasno sta bila sprejeta sklepa: 
SKLEP 3: 
V Senat Univerze v Mariboru iz vrst visokošolskih učiteljev s Fakultete za varnostne vede za področje 
»varstvoslovje« se izvoli kandidat prof. dr. Branko Lobnikar. 
SKLEP 4: 
V Senat Univerze v Mariboru iz vrst visokošolskih učiteljev s Fakultete za varnostne vede za področje 
»varstvoslovje« se izvoli kandidat izr. prof. dr. Aleš Bučar Ručman. 
 
Senat Fakultete za varnostne vede Univerze v Mariboru je za člana Senata Univerze v Mariboru iz vrst 
visokošolskih učiteljev Fakultete za varnostne vede za področje »varstvoslovje« izvolil prof. dr. 
Branka Lobnikarja in izr. prof. dr. Aleša Bučarja Ručmana. 
 

AD 4 
Razno 
Pod točko razno je prof. dr. Igor Bernik povedal, da je pri pripravi potrebne dokumentacije za pripravo 
na izvedbo investicije prišlo do neskladja med dogovorom z vodstvom UM in ravnanjem strokovne 
službe na UM. Povedal je, da se je odločil, da bo na potrditev noveliranega Dokumenta identifikacije 
investicijskega projekta  na seji Upravnega odbora vezal svojo zaupnico. Dekan je povedal, da je 
novelacija DIIPa pripravljena zelo dobro in da verjame, da bomo uspeli rešiti nesporazum. 
 
 
Seja je bila zaključena ob 13.50. 
  
 
Zapisala: Anja Zahirović    
        
          Prof. dr. Andrej Sotlar 

               DEKAN 


